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2020Z21231 

Vragen van het lid Madlener (PVV) aan de Minister van Landbouw Natuur en 
Voedselkwaliteit over het bericht «Geniepig stikstofgevoelige natuur bijgeplust 
in Aerius» (ingezonden 11 november 2020). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Geniepig stikstofgevoelige natuur bijgeplust 
in Aerius»?1 

Vraag 2
Klopt het dat in de nieuwe versie van AERIUS veel meer stikstofgevoelige 
natuur is dan in de oudere versie? Zo ja, kunt u dit verklaren? 

Vraag 3
Kunt u verzekeren dat het niet de bedoeling is dat natuurorganisaties de 
inhoud van een beleidsmodel bepalen, zoals AERIUS, en dat de inhoud van 
zo’n model volledig onder democratische controle valt? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Vindt u het raar dat veel boeren het idee hebben dat het landbouw- en 
stikstofbeleid bedoeld is om ze van hun grond af te treiteren?

1 Boerenbusiness, 10 november 2020, «Geniepig stikstofgevoelige natuur bijgeplust in Aerius» 
(https://www.boerenbusiness.nl/opinies/jaap-haanstra/opinie/10889992/geniepig-
stikstofgevoelige-natuur-bijgeplust-in-aerius)
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